

Notification of Uncertified Teacher Assignment

In accordance with federal law, schools are required to notify parents if their child is assigned a teacher for four or more consecutive weeks who does not hold an appropriate state teaching certificate in the area in which the teacher has been assigned.

This letter is to inform you that your child's _____ (subject or grade) _____ (teacher or substitute teacher) does not currently have the appropriate state teaching credential for this assignment.

Although your child's teacher does not have the appropriate state teaching credential, we do believe that they are qualified to teach in this assignment. Our staffing decisions are made to provide the best qualified person available for each class. In addition, a school administrator will be evaluating each teacher's performance in the classroom to ensure that your child receives quality instruction.

If you have any questions regarding your child's teacher assignment, please feel free to contact:

Name

Title

Phone

Email

إخطار بشأن تعيين معلم غير معتمد

وفقاً للقانون الفدرالي، تُلزم المدارس بإبلاغ أولياء الأمور إذا تم تكليف معلماً لطفلهم لمدة أربعة أسابيع متتالية أو أكثر وكان هذا المعلم لا يحمل شهادة تدريس حكومية مناسبة في المجال الذي كلف بتدريسه.

ونبلغكم بموجب هذا الخطاب بأن السيد _____ (المدرس أو المدرس البديل) الخاص _____ (المادة أو الصف الدراسي) لا يمتلك حالياً أوراق اعتماد تدريس حكومية مناسبة لهذه النكليف.

وعلى الرغم من أن هذا المعلم ليس لديه شهادات تدريس معتمدة، فإننا نعتقد أنه مؤهلاً للتدريس في هذا المجال. تهدف قرارات التوظيف التي نتخذها نحو توفير أفضل المعلمين من ذوي الكفاءة لكل فصل دراسي. بالإضافة الي ذلك، سيقوم مدير المدرسة بتقييم أداء جميع المعلمين للتأكد من أن طفلكم يتلقي تعليم عالي الجودة.

إذا كان لديكم أي استفسارات بخصوص هذا التكليف، لا تتردد في الاتصال:

الاسم

المسمى الوظيفي

الهاتف

البريد الإلكتروني